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Referat fra bestyrelsesmøde nr. 5 mandag den 23. august kl. 17.00 i bestyrelseslokalet  
 
Tilstede: Anders Kaare, Birgitte Rasmussen, Maibritt Brask, Helle Thomsen og Johnny Sonberg. 
Diana Olsen er udtrådt af bestyrelsen 
 
 
 

 
1. Godkendelse af referat  

- fra bestyrelsesmøde 4 -  2021 
 Godkendt 

 
2. Til beslutning 

 - Bestyrelsens sammensætning.   
      Da vi kun er 4 tilbage, er vi nødt til at indkalde til ekstraordinært afdelingsmøde, for 
at få valgt 2 bestyrelsesmedlemmer og evt. suppleanter. Anders bestiller en dirigent 
 - Indkaldelse af ekstraordinært afdelingsmøde 
 - beslutning om dagsorden for mødet 
        Dagsorden blev delt rundt og godkendt med rettelser. Mødet bliver den 14/9-21 kl 
19:00 på TEC. 
 

3.  Sager til behandling 
-Skillevæggene på altanerne, trænger til udskiftning. Det bliver en ekstra udgift, skal 
tages op på et afdelingsmøde. Udbuddet om altanværnene er yderligere 3 uger 
forsinkede. 
-Økonomi ser fornuftig ud. 
-Ny ejendomsfunktionær i næste uge Lars Rise Jensen. 
-Maibritt kommer med et forslag til jernkummerne til næste møde, inden det går i udbud 
igen. 
-yoga sagen afventer skrivelse fra Lejerbo 
- byttereolen Lene har fået lavet en ny skrivelse, som skal deles ud til beboerne. 
-Danske Kabel TV. Ingen ved noget, Anders kontakter Danske Kabel TV. Vi mangler et 
tilbud fra dem. 
 

4. Næste møde 
Tirsdag den 7/9-21 kl. 17, vores forvaltningskonsulent Anna Sellebjerg Møller inviteres 
med. 

 
 
Ref: Birgitte Boje Rasmussen 
 
 


